
Prežívanie Veľkej noci  
Táto situácia (uzavreté kostoly kvôli karanténe) má aj 
svoje výhody... Pred rokom (počas tehotenstva) sme sa  
s manželom pripravovali na to, že niekoľko rokov sa nám 
nepodarí spoločne celej rodine prežiť všetky omše                    
a obrady Veľkej noci. A tento rok sa nám to podarilo.                
S 9-mesačným synčekom sme prežívali s Vašou 
trnavohorskou farnosťou celé Veľkonočné trojdnie. 
Synček niekedy spal, niekedy sa hral, niekedy papal, ale 
často sa aj započúval, zapozeral a ja som videla, že 
vníma. My sme sa vedeli sústrediť a nebáli sme sa, komu 
bude prekážať jeho bľabotanie, čo budeme robiť, ak sa 
zobudí alebo naopak, ak nevydrží byť hore.  
A všetky tie symboly, aktivity...ja som tak vďačná, že sme 
sa dostali ku Vašim omšiam vysielaným naživo (cez you 
tube)... Prežívanie viery v rodine je zrazu iné ako                       
v spoločenstve v mladosti, prispôsobuje sa iným 
okolnostiam, najmä časovo. A vy ste mi práve ukázali, že 
aj v rodine sa to dá...  
Už dlhšie hľadám.... ale neviem presne čo...a myslím, že 
práve toto trojdnie mi ukázalo smer.  
 
Ďakujem Vám a za Vás! Veľká vďaka!   
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